
            
 
Schriftelijke vragen: Kunstgras-voetbalveld Noord End 

 

16 september 2023 

Geacht College, 

De Gemeenteraad heeft het Collegevoorstel om te komen tot een voorlopig ontwerp voor de bouw van een nieuw 

zwembad op Veld5 op Sportpark NoordEnd in het najaar van 2021 afgeblazen. De procedure, voorbereiding en 

uitvoering van het zwembad zijn inmiddels jaren vertraagd. Recent zijn wel de werkzaamheden gestart voor de 

aanleg van een tweede kunstgras voetbalveld voor FC Castricum. Hierover heeft de fractie van De VrijeLijst een 

aantal vragen aan uw College: 

1. Waarom heeft Uw College besloten nu reeds uitvoering te geven aan de aanleg van een (tweede) kunstgras 

voetbalveld voor FC Castricum? Het veld wordt op dit moment aangelegd, terwijl de vereniging nog gewoon 

haar voetbalwedstrijden op Veld5 kan spelen. Nu de competitie is begonnen zijn de doelen daar echter al 

weggehaald. Veld 2 is onbespeelbaar vanwege de aanleg van het kunstgrasveld. Zo bezien is er geen enkele 

reden om de vereniging te voorzien van nog een jaarrond bespeelbaar kunstgrasveld. Graag een 

gemotiveerd antwoord waarin opgenomen de prognose van wanneer Veld5 voor het bouwen van het 

zwembad nodig is; 

2. Op 9 december 2021 heeft de gemeenteraad in meerderheid besloten de route te kiezen van een 

‘alternatief voorstel zwembad Castricum’. Beslispunt 1 b luidt voor het kunstgrasveld voor FC Castricum een 

investeringskrediet van € 650.000 uit te geven (waarvan 50% af te schrijven in 14 jaar en 50% af te schrijven 

in 36 jaar). Kloppen deze cijfers nog? Op welk bedrag komt deze aan FC Castricum gegunde voorziening in de 

boeken van de gemeente terecht? Graag ziet onze fractie begroting, offerte en factuur voor de 

werkzaamheden in. Kunt u ons deze doen toekomen? 

3. Voetbalvereniging FC Castricum heeft een afnemend aantal leden. Met name bij de jeugd is weinig instroom. 

Op basis van vigerend beleid en proportionaliteit, waarbij de accommodaties van sportverenigingen 

gemeentebreed op de noodzaak van kunstgras worden beschouwd, is onze fractie nieuwsgierig wat de 

voorkeurspositie van FC Castricum in deze rechtvaardigt. Kunt u dit aangeven? En welke consequenties kan 

deze beslissing hebben als andere verenigingen ook een kunstgrasveld aanvragen  - kunnen we dat dan nog 

afwijzen als er nu al uitzonderingen op het beleid worden gedaan? 

4. Met de vereniging zijn onderhandelingen geweest over de kosten voor de gemeente enerzijds en de baten 

uit hogere huurinkomsten van de vereniging anderzijds. Welke afspraak is met FC Castricum gemaakt, zowel 

voor de aanleg, beheer, onderhoud en huur van dit kunstgrasveld, als voor de vervangingsdatum? Wat was 

het huurbedrag dat de vereniging aan de gemeente voor het natuurgrasveld (veld2) aan de gemeente 

betaalde? Hoe ziet nu het totale plaatje aan huurverplichtingen van de vereniging met de gemeente eruit 

voor twee kunstgrasvelden en een pannaveldje? Hebben deze verplichtingen consequenties voor de 

contributie die leden van FC Castricum aan de vereniging moeten gaan betalen? Gaat de contributie 

omhoog? 

5. Wat wordt nu het gebruik van Veld 5, en voor wiens rekening (beoogde zwembad locatie)? 

De beantwoording zien wij graag binnen de gestelde termijn tegemoet; 

Met vriendelijke groet, 

• Bärbel Böhling, De VrijeLijst 


